

Restriction to Citizens/Non-Citizens Entering Taiwan

Traveler Type	Credential	Eligible to Enter Taiwan?	Requirement upon Arrival?
Foreign National	Holder of R.O.C. (Taiwan) Alien Residential Certificate(ARC) ^{*note 2.}	Yes	Home Quarantine 14 days
	Non-ARC holder 1. VISA or other entry permit of diplomatic reason 2. VISA or other entry permit of performing business under contract 3. Other designated authorization	Yes	
	All others	No	
Hong Kong/ Macao Citizen	1. Holder of R.O.C. (Taiwan) Alien Residential Certificate(ARC) as spouse, underage child of Taiwanese national	Yes	Home Quarantine 14 days
	2. Holder of Entry Permit to R.O.C. (Taiwan) as business performer under contract		
	3. Holder of Entry Permit to R.O.C. (Taiwan) as employee under reassignment of country, and holder approved as related personnel)		
All others	No		
China Citizen	Holder of R.O.C. (Taiwan) Alien Residential Certificate(ARC) as spouse of Taiwanese national	Yes	Home Quarantine 14 days
	All others	No	

Traveler Type	History of Travel	Eligible to Enter Taiwan?	Requirement upon Arrival
Taiwan Citizen	Departure from any international port	Yes	Home Quarantine 14 days

Note:

- Transfer/stopover in Taiwan has been suspended since March 24.**
- ARC holder under paragraph 8-10, Article 48 of the Employment Service Act must also present his/her re-entry permit.
- All travelers who have physical contact to confirmed COVID-19 patients should comply with the competent health authorities of Taiwan to undergo 14-day Home Quarantine.
- In respond to epidemical changes, adjustment of restriction will be announced by Central Epidemic Command Center (CECC.) timely.



2020.4.23
National Immigration Agency
Ministry of the Interior

各類人士來臺限制一覽表

對象	資格	得否來臺	來臺後條件
外籍人士	有居留證者 ^{*註2}	○	居家檢疫 14天
	無居留證者 1.外交公務 2.商務履約 3.其他特別許可	○	
	未符合以上資格之外籍人士	X	
港澳人士	1.國人之港澳籍配偶及未成年子女(均須有居留證) 2.商務履約 3.跨國企業內部調動(含陪同人員)	○	居家檢疫 14天
	未符合以上資格之港澳人士	X	
大陸人士	有居留證之國人陸籍配偶	○	居家檢疫 14天
	未符合以上資格之大陸人士	X	

對象	旅遊史	得否返臺	返臺後條件
國人	自外國(境)返臺	○	居家檢疫 14天

備註：

- 3月24日起全面禁止旅客登機來臺轉機。
- 居留事由為移工者須併持重入國許可。
- 各類人士如有與確定病例接觸者，應配合衛生主管機關進行居家隔離14天。
- 因應疫情變化，將依中央流行疫情指揮中心公告適時調整。